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Interpelacia

W imieniu mieszka6c6w Wlocfawka, zwracam siq z pro{bq o przeanalizowanie moiliwoici
przebudowy ul. Harcerskiej, a przyna.imniej wykonanie nakladki bitumicznej. osoby, kt6re korzystajq
z tej ulicy zwracajq uwage, ie jei stan jest fatalny iabsolutnie nie odzwierciedla oczekiwanego
poziomu iycia w mie(cie.


